

Validity :

Validity: 22 Nov 2025 - 31 Mar 2026

Code :

FTG5D4NHAKXIN180925KG

HAIKOU.HAIHUA ISLAND.SANYA

**5 STAR LUXURY
HILTON HAIHUA
ISLAND**



**LUXURY
YACHT**

**HAINAN
GUANYIN**

**DOPHIN
SHOW**

**FAIRYLAND OCEAN
PARK**



**HAINAN XITING
BUFFET**

**ALL 5 STARS
HOTEL**

- ❖ **EXCLUSIVE HILTON 5 STAR HOTEL**
- ❖ **EXCLUSIVE XITING SEAFOOD BUFFET**
- ❖ **HELICOPTER FLYING EXPERIENCE**
- ❖ **LUXURY YACHT SAILING**
- ❖ **BETEL NUT ANCIENT RHYME PERFORMANCE**
- ❖ **HAINAN GUANYIN**
- ❖ **FAIRYLAND OCEAN PARK+ DOLPHIN SHOW**

DAY 1 Penang - Transit City - Haikou - Haihua Island (L/D)

- Assemble at Penang International Airport flight to Haikou.
- **Haihua Island Ming and Qing Style Food Street**, a place that combines traditional Ming and Qing architectural styles and rich and diverse food culture.
- **Wedding Manor**, a place designed specifically for weddings, usually has romantic gardens, exquisite architecture and beautiful natural environment, and is an ideal venue for newlyweds to hold weddings.
- **Haihua Island Light Show**, Ocean Flower Island is famous for its unique light show, combining modern technology and art. The light show creates a mysterious and dreamy visual effect through gorgeous lights, colors and music. Each light show is beautifully designed and full of romantic atmosphere.

**** Overnight at Hilton Hotel Ocean Flower Island or similar 5-star hotel**

DAY 2 Haihua Island - Sanya (B/L/D)

- **Fairyland Ocean Park + Performance**, gathering beluga whales, sea lions, penguins, polar bears, dolphins and other marine life from around the world, three major ecosystems: Polar World, Tropical Rainforest, Deep Sea Fantasy, four major theme areas: Polar World, Tropical Rainforest, Deep Sea Fantasy/Discovery Harbor, gathering beluga whales, sea lions, penguins, polar bears, dolphins and other marine life from around the world, displaying many shark species, allowing tourists to get close to marine life, and is an experiential park with all-round interaction with marine life.
- **Helicopter low-altitude flight experience circle**, 360 ° helicopter low-altitude sightseeing experience without dead ends, breaking the conventional sightseeing method, changing the perspective to experience the high-altitude beauty, taking photos with helicopters, and taking high-level beautiful pictures that are dazzling on the circle of friends
- **Tianya Town**, there are many blue and white style buildings in the town, and you can enjoy the magnificent sea scenery at the end of each alley, as if you are in the comic world of Hayao Miyazaki.
- **Hailili Coffee**

****Danzhou Ocean Flower Island - 600 global stores, 8 theme food streets, 10 seaside teahouses, 80 special theme bars, diversified and integrated international commercial streets, satisfying the food shopping, leisure and entertainment needs of tourists from all over the island.**

****Overnight stay at Sanya Summer Hotel or similar 5-star hotel**

DAY 3 Sanya (B/L/D)

- **Guanyin on the Sea (including electric car)**, the world-class Nanhai Guanyin on the Sea, which is 108 meters high, is built on the sea surface of Nanshan. Experience [cramming for Buddha's feet] Take the four-story elevator to the feet of Guanyin to "cram for Buddha's feet" and pray for blessings.

Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellate as listing. Travelers are adviced to purchase travel insurance for travelling period.

- **Luxury yacht out to sea, high-end luxury yacht experience**, including fruit plate, drinks and snacks.
- **Coconut Dream Corridor**, known as the "No. 1 Avenue in Asia", has beautiful curves and clear water.
- **Yiheng Night Market**

****Overnight stay at Sanya Summer Hotel or similar 5-star hotel**

DAY 4 Sanya (B/L/D)

- **Li Nationality Customs Garden Betel Nut Valley** (including electric car)
- Enjoy the large-scale **live performance of "Betel Nut-Ancient Charm"**, the mysterious and charming primitive rainforest scenery and exciting ethnic entertainment
- **Qilou Old Street** is a historical district that combines Chinese and Western architectural styles, with a strong cultural atmosphere and commercial tradition.
- **Longhu Paradise Walk**, a modern commercial complex integrating shopping, dining and entertainment created by Longhu Group.

****Overnight at JUNHAO Hotel or similar 5 star hotel**

DAY 5 Haikou - Transit City - Penang (B)

- After Breakfast, transit to airport flight to Penang.

****Home Sweet Home**



Tour Fare / Departure Date / Flight

****Tour Leader Tipping Not Included**

****May Recommend Local Product on the Bus**

2 Shopping Stops

Optional : Sanya Eternal Love RMB320/person

Validity :

Validity: 22 Nov 2025 - 31 Mar 2026

Code :

FTG5D4NHAKXIN180925KG

海口.海花岛.三亚

独家入住豪华 5 星

希尔顿海花岛

豪华游艇出海

海上观音

童世界海洋乐园

海豚表演

行程特点:

- ❖ 独家入住希尔顿 5 星级大酒店
- ❖ 独家喜庭海鲜自助餐
- ❖ 直升机飞享体验
- ❖ 豪华游艇出海
- ❖ 槟榔古韵演出
- ❖ 海南观音
- ❖ 童世界海洋乐园+海豚表演

DAY 1 槟城 - 中转城市 - 海口 - 海花岛 (午晚餐)

- 集合于槟城国际机场飞往海口。
- 海花岛明清风情美食街，一个融合了传统明清建筑风格和丰富多样的美食文化的地方。
- 婚礼庄园，一种专为婚礼举办而设计的场所，通常拥有浪漫的花园、精致的建筑和优美的自然环境，是新人举办婚礼的理想场地。
- 海花岛灯光秀，海花岛以其独特的灯光秀著称，结合现代科技与艺术，灯光秀通过绚丽的灯光、色彩和音乐，创造出一个神秘而梦幻的视觉效果。每一场灯光秀都设计精美，充满浪漫氛围。

****夜宿于海花岛希尔顿酒店或同级 5 星**

DAY 2 海花岛 - 三亚 (早午晚餐)

- 童世界海洋乐园+表演，汇聚白鲸、海狮、企鹅、北极熊、海豚等全球多种海洋生物，三大生态圈：极地世界、热带雨林、深海梦幻，四大主题区：极地世界、热带雨林、深海梦幻/发现海港，汇聚白鲸、海狮、企鹅、北极熊、海豚等全球多种海洋生物，展示众多鲨鱼种类，让游客与海洋生物零距离接触，是与海洋生物全方位互动的体验式乐园。
- 直升飞机低空飞行体验大圈 360° 无死角的直升机低空观光体验，打破常规观光方式，换个视角体验高空美景，与直升机合影，拍炫爆朋友圈的高级美图大片
- 天涯小镇，镇上有许多蓝白风格的建筑，每条巷子尽头都可以欣赏到壮丽的大海景色，仿佛置身于宫崎骏的漫画世界。
- 海里里咖啡

儋州海花岛 - 600 家寰球商店 8 大主题美食街，10 大滨海茶楼，80 家特色主题酒吧，多元化、一体化国际商业街，满足全岛游客美食购物、休闲娱乐。

****夜宿于三亚夏日酒店或同级 5 星**

DAY 3 三亚 (早午晚餐)

- 海上观音 (含电瓶车)，高达 108 米的世界级南海海上观音就建在南山的海面上，体验【抱佛脚】乘四层电梯上观音脚下“抱佛脚”祈福。

- 豪华游艇出海，高端奢华的游艇体验，含果盘饮料小食。
- 椰梦长廊，有“亚洲第一大道”之称，曲线优美，海水清澈见底。
- 亿恒夜市

****夜宿于三亚夏日酒店或同级 5 星**

DAY 4 三亚 (早午晚餐)

- 黎族风情园槟榔谷 (含电瓶车)
- 欣赏《槟榔·古韵》大型实景演出，神秘迷人的原始雨林风光激越多姿的少数民族娱乐
- 骑楼老街，是融合中西建筑风格的历史街区，具有浓厚的文化氛围和商业传统。
- 龙湖天街，龙湖集团打造的集购物、餐饮、娱乐于一体的现代化商业综合体。

****夜宿于海口海口骏豪酒店或同级 5 星**

DAY 5 海口 - 中转城市 - 槟城 (早餐)

- 早餐后，前往机场飞往槟城。

****美丽的家**

价钱 / 出发日期 / 航空公司

****不含领队小费**

****车上会有车购**

2 个购物站

推荐自费：三亚千古情 RMB320/人

备注：上述行程仅供参考，原则上本公司尽量保持行程不变，然而正确行程依据当地接待社按当时的实际情况重新调整后为准。如在非人为或突发情况之下所引起的行程变动或而外的费用，本公司将恕不负责一切的责任。团员若被移民厅拒绝入境或驱逐出境，一切费用由团员负责。当地旅游社有权根据当地情况及航班情况调换行程次序，但景点不变。每位旅客受促购买旅游保险。